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Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

 

Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

 

Dotyczy: Ilości osób korzystających z dofinansowania do opłat za odpady komunalne oraz środków na 

ten cel wydatkowanych. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

w związku z coraz liczniejszą korespondencją mieszkańców kierowaną do Rady Miasta Gliwice 

w sprawie opłat za wywóz odpadów komunalnych, chcielibyśmy poznać efekty wprowadzonych 

świadczeń pieniężnych na dofinansowanie opłat za odpady komunalne dla mieszkańców Gliwic. 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1) Ile zostało złożonych wniosków o dofinansowanie do opłat za odbiór odpadów w roku  

2020 ? 

2) Ilu mieszkańców korzysta z tej możliwości w formie zasiłków celowych ? 

3) Jaka jest kwota zasiłku celowego ? 

4) Ilu mieszkańców korzysta z tej możliwości w formie specjalnych zasiłków celowych ? 

5) Jaka jest kwota specjalnego zasiłku celowego ? 

6) Jaki był koszt przyznanych zasiłków dla mieszkańców w roku 2020 dla obu form 

dofinansowania ? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 


